



## 第 108 届全国糖酒商品交易会---意大利国家馆 服务方招募报名表

### The 108° China Food & Drinks Fair - Italian National Pavilion Service Provider Recruitment Application Form

#### I. Basic information of the company 企业基本信息

Company Name EN 公司英文名	
Company Name CN 公司中文名	
地区/国家 Country/ Area	
联络人 Contact Person	职位 Position
电话 Tel	传真 Fax
手机 Mobile No.	邮件 E-mail

#### II. Quotation 报价

##### 1. Set-up/m<sup>2</sup> (RMB) 搭建费

<b>Set-up/m<sup>2</sup> (RMB)</b> <b>(service fee included)</b> 搭建费/每平方米 (人民币) (服务费已包含)	
--	--

#### III. Other requirements 其他要求

1. Does the company have any experience in undertaking the third-party services in the previous FDF? (If the answer is yes, please provide the service cases of the previous as an attachment)  
公司是否有承接糖酒会展馆第三方服务的经验? (如有, 请以附件形式提供往届糖酒会服务案例项目展示)
2. Please provide the scanned copy of the duplicate of the business license as an attachment  
请以附件形式提供企业营业执照副本扫描件



3. Considering that there may be some foreign exhibitors, the applicant company should have the corresponding English language communication skills on both speaking and writing parts

考虑到可能存在部分外籍参展商，搭建方需具备相应的英语口语及文书沟通能力

申请单位（盖章）：

Applicant Company (Seal)

年 月 日

Date: